



München, 19. Juni 2023

LUPP + PARTNER HAT 10X FOUNDERS FUND BEI EINEM FOLLOW-ON INVESTMENT IN FERNRIDE BERATEN

Lupp + Partner hat 10x Founders Fund, einen Early-Stage VC Fonds aus München, bei dessen Follow-on Investment in Fernride beraten. Die Finanzierungsrunde mit dem neuen Lead-Investor HHLA Next, der Innovationseinheit der börsennotierten Hamburger Hafen und Logistik AG, hatte ein Gesamtvolumen von USD 31 Mio.

Fernride ist ein Softwareunternehmen, welches Logistikkunden eine Plattformlösung für autonomes, elektrisches Trucking anbietet.

Lupp + Partner hatte 10x Founders Fund bereits bei deren Erstinvestment in Fernride im Jahr 2021 beraten.

Die Transaktion unterstreicht die Tech- und Venture Expertise von Lupp + Partner bei der Beratung von Investoren im Rahmen von Venture Capital Transaktionen mit einem Fokus auf technologiebezogene Geschäftsmodelle.

München, 19 June 2023

LUPP + PARTNER ADVISED 10X FOUNDERS FUND ON ITS FOLLOW-ON INVESTMENT IN FERNRIDE

Lupp + Partner advised 10x Founders Fund, an early stage VC fund based in Munich, on their follow-on investment in Fernride. The financing round with a total volume of \$31m led by HHLA Next, the innovation unit of the listed company Hamburger Hafen und Logistik AG.

Fernride is a software company that offers clients in the logistic sector a platform solution for autonomous, electrical trucking.

Lupp + Partner had already advised 10X Founders Fund on their initial investment in Fernride in 2021.

The transaction highlights Lupp + Partner's tech and venture expertise in advising investors on venture capital deals with a focus on transactions with technology-related business models.

Lupp + Partner ist eine Transaktionskanzlei mit Büros in München, Hamburg, Frankfurt am Main und Berlin.

Lupp + Partner is a transaction law firm with offices in Munich, Hamburg, Frankfurt am Main and Berlin.